
Beste Natuurvrienden, 
 
Tijdens het bijna voorbije broedseizoen werden er dit jaar ook weer 10 koppels Watersnip geteld. 
Evenveel als vorig jaar. Hopelijk verhoogt dit aantal samen met de uitbreiding van de kleine 
zeggenvegetatie. Na de volledige uitvoering van het natuurinrichtingsproject zou er zo’n 140 hectare  
van moeten bestaan in ons reservaat. 
 
Een geschikte habitat is echter niet de enige bepalende factor. 
Binnen het natuurgebied wordt steeds meer verstoring vastgesteld. 
De impact van de everzwijnen wordt bestudeerd. Hier is een oplossing niet zo eenvoudig. 
Loslopende honden en zwerfkatten kunnen wel eenvoudig vermeden worden. Een correct 
uitgevoerd handhavingsbeleid kan hier zorgen voor een oplossing. 
 
In het voorjaar werd tijdens de klassieke opruimactie van de afdeling het eigen reservaat aangepakt. 
Ook langs deze wandelwegen treffen we steeds meer zwerfvuil aan. Gerichte acties vanwege de 
overheid om dit probleem aan te pakken zijn meer dan welkom. 
 
Tijdens de recente opendeurdag aan de Watersnip mochten we 220 bezoekers verwelkomen. 
Speciaal werden de omwonende uitgenodigd. Hopelijk zijn we erin geslaagd hen wat meer 
duidelijkheid te brengen over onze werking.  
 
Op het einde van juni zullen de vrijwilligers de bestrijding van de exoten weer opnemen. Praktische 
informatie kan bekomen worden bij Willy Cools. In de komende maanden zal er ook werk worden 
gemaakt van een inventarisatie van de exoten. Geïnteresseerden mogen steeds met mij contact 
opnemen. 
 
 
Hans Van den Bossche 
Voorzitter Natuurpunt Beringen 
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